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przez senatora W³adys³awa Sidorowicza
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w dniu 5 sierpnia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Chcia³bym skierowaæ oœwiadczenie do Pani Minister w zwi¹zku z sytuacj¹ stacji sanitarno-epide-
miologicznych.

Po likwidacji zak³adów bud¿etowych pieni¹dze za badania wykonywane przez sanepidy trafiaj¹ w tej
chwili bezpoœrednio do bud¿etu pañstwa, a nie na konto, z którego mo¿na by zasilaæ wydatki rzeczowe
danej stacji. Powoduje to, ¿e stacje sanitarno-epidemiologiczne, obarczone nowymi zadaniami zwi¹za-
nymi na przyk³ad z badaniem nowych substancji narkotycznych itp., itd., po wykonaniu takiego bada-
nia po prostu nie maj¹ z czego finansowaæ kolejnych badañ. Ta sprawa wymaga dosyæ pilnej regulacji
i tego w³aœnie dotyczy moja proœba do pani minister.

W³adys³aw Sidorowicz




